
2023D22101 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat heeft een aantal 
vragen voorgelegd aan de Minister voor Infrastructuur en Waterstaat over 
het Jaarverslag Mobiliteitsfonds 2022 (Kamerstuk 36 360 A, nr. 1). 

De voorzitter van de commissie, 
Tjeerd de Groot 

De adjunct-griffier van de commissie, 
Wiendels 
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Nr Vraag 

1 Naar welke projecten zijn uw middelen voor de «korte termijn 
file-aanpak» gegaan? 

2 Worden de planningen en studies met betrekking tot infrastructuur 
waar tegenvallers zijn (186 miljoen euro) vooral door externe 
bureaus gedaan of worden er ook mensen geworven door uw 
ministerie om deze onderzoeken zelf te doen? 

3 Hoe verhoudt dit programma zich tot de schuif tussen aanleg en 
onderhoud die u eerder heeft aangekondigd? 

4 Kunt u uiteenzetten of het realistisch is dat het Realisatiepro-
gramma van Rijkswaterstaat in 2023 wel wordt verwezenlijkt? 

5 Wanneer wordt het Tracébesluit voor de A12/A15 Ressen-
Oudenbroeken onherroepelijk? 

6 Waarom zijn de kosten voor Exploitatie en Onderhoud aanzienlijk 
hoger? Heeft dit slechts te maken met stijging van de bouwkosten? 

7 Hoe zorgt u ervoor dat de aanzienlijke tegenvallers die in 2022 
plaatsgevonden hebben bij ProRail in de toekomst voorkomen 
worden? 

8 Kan u nader uiteenzetten waarom het bedrag voor geluidssanering 
niet volledig is uitgegeven?
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